

| CASH PAYMENT VOUCHER | | • | إدن صرف ىقدي |
|---|-----|---------------|--|
| Date & Time :/ | | // | لتاريخ والوقت : |
| Serial Number : | | | ى;قم تسلسلى : |
| Emirates ID/ Passport number of the payee : | | | قم الهوية الإماراتية جواز السفر الخاص |
| Account Currency : | | | عملـة الحسـاب : |
| Exchange rate-Buy rate : | | الشراء : | سعر الصرف - سعر |
| Exchange rate-Sell rate : | | البيع : | سعر الصرف - سعر |
| Dept. / Branch : | | | لإدارة/الفــرع : |
| Pay to : | | | بصـرف إلــى : |
| From A/C : | | | مــن حسـاب : |
| Account Number : | | | رقم الحساب : |
| Particulars I II | | المبلغ Amount | |
| البيان Particulars | | درهم AED | فلس Fils |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| درهـم | فقط | | |
| [(Cam)2 | | | |
| Customer's Signature : | | امل: | توقيع المتعا |

שביבע Tarning

- 1. The payee can withdraw only UAE Dirham(s) as cash from the bank counter.
- 2. The payee has to confirm before leaving the counter: The amount shown in withdrawal slip has been received in full. The cash has been counted and confirmed to be correct.
- The bank is not responsible for any alterations occurring in the payee's Voucher copy.
- 1. يمكـــن للمدفــوع لأمــره ســحب المبلـــغ نقــدا بالدرهـــم الإماراتــى مـــن كاونتــر البنــك.
- 2. يجب على المتعامل التأكد قبل مفادرة الكاونتر من استلام المبلغ الموضح في إيصال السحب بالكامل وبأنه قام بعد النقود المستلمة وتأكد من صحتها.
- البنك غير مسؤول عن أي تعديلات تطرأ علىنسخة إذن الصرف المستلمة من المدفوع لأمره.

الأحكام والشروط llack and Conditions

- 1. The Customer understands and agrees that both the terms and conditions mentioned on this form and the terms and conditions in the Banking Service Agreement (available on the banks website at the following link www.dib.ae/terms-and-conditions) shall be applicable on this transaction.
- The Bank shall reserve the right to change and modify these terms and conditions or the services and products offered as required by UAE laws or by regulations of the Central Bank of UAE or by Bank's policy. Such changes shall be applied after 60 days of issuing a written notification to the Customer.
- 3. Governing law and Jurisdiction of Court: The terms and conditions of this transaction shall be governed by the federal laws of the UAE and the courts of the Emirate of Dubai shall have non-exclusive jurisdiction to settle any dispute arising out of or in connection with this transaction to the extent these laws do not conflict with the principles of Sharia as interpreted by the Internal Sharia Supervision Committee of DIB, in which case the principles of Shari shall prevail. For avoidance of doubt, the Bank has the right to bring any such dispute in any other relevant jurisdiction.
- The Customer understands that this transaction requires immediate implementation and hence the customer agrees to waive the Cooling-off option for the transaction to occur.
- The Customer understands and agrees that the Bank shall not be liable to him/her if the Bank is unable to provide the service due to failure of any technical systems or for any other reasons beyond the Bank's control.
- The Customer understands and agrees that this transaction is executed during the Bank's business working days and hours.
- 7. The Bank may refuse to execute any requests, instructions or services requested by the Customer if the Customer fails to comply with the necessary procedures as provided on this document; or if the information or data are incorrect or are in violation of the law applicable in the United Arab Emirates.
- 8. In a branch where there is no dedicated section for women, the identity of the veiled women shall be verified by verifying the face against the official identity card. If it is not possible, the woman shall be guided to the nearest branch/Johara section for identity verification.
- 9. People of determination: In case the Customer is visually impaired, a fully abled and literate witness of choice should accompany the Customer. In case, the Customer is visually impaired and mute/deaf, a court appointed witness should accompany the Customer. The Bank shall bear no responsibilities in case a blind Customer wishes to use his/her own signature stamp.

- 1. يفهــم المتعامــل ويوافــق علــى أن كـل مــن الشــروط والأحـكام المذكــورة فــي هـــذه القســيمة والشــروط والأحــكام الــواردة فــي عقــد الخدمــات المصرفيــة (المتوفــرة علــى موقـــع البنـــوك علـــى الرابــط التالـــي: www.dib.ae/terms-and-conditions) ســوف يتم تطبيقها في هـذه المعاملة.
- 2. يحتفظ البنـك بالحق فـي تغييـر وتعديـل هـخه الشـروط والأحـكام أو الخدمـات والمنتجـات المعروضـة بموجـب قوانيـن دولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة أو لوائـح مصـرف الإمـارات المركـزى أو سياسـة البنـك. يتـم تطبيـق هـخه التغييـرات بعـد 60 يومـًا مـن إصـدار إشـعار كتابـي للمتعامـل بهـخه التغييـرات.
- القانون الواجب التطبيق والمحكمة المختصة: تخضع شروط وأحكام هذه المعاملة للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، ويكون لمحاكم إمارة دبي الاختصاص القضائي غير الحصري لتسوية أي نزاع ينشأ عن هذا أو يتعلق به بما لا تتعارض فيه هذه القوانين مع مبادئ الشريعة الإسلامية كما تفسرها لجنة الرقابة الشرعية الداخلية لبنك دبي الإسلامي، وفي هذه الحالة تسود مبادئ الشريعة الإسلامية. لتجنب الشك، يحق للبنك رفع دعوى قانونية بخصوص أي نزاع من هذا القبيل في أي اختصاص قضائي أخر ذي صلة.
- لفهـم المتعامـل أن هـذه المعاملـة تتطلـب تنفيـذًا فوريا، وبالتالـي يوافق علـى التنازل عـن خيار "فترة انهاء المراجعـة" لإتمـام المعاملـة.
- يفهــم المتعامــل ويوافــق علــى أن البنــك لــن يكــون مســؤولاً تجاهــه فــي حـال عـدم تمكـن البنــك مــن تقديـم المعاملــة بســبب أي عطــل فنــي فــي الأنظمــة أو لأي أســباب أخــرى خارجــة عــن ســيطرة البنــك.
- فهـم المتعامـل ويوافـق علـى أن هـذه المعاملـة يتـم تنفيذهـا خـلال أيـام وسـاعات عمـل البنـك.
- آ. يجـوز للبنـك رفـض تنفيـذ أي طلبـات أو تعليمـات أو خدمـات يطلبهـا المتعامـل فـي حـال عـدم امتثـال المتعامـل للإجـراءات اللازمـة علـى النحـو المنصـوص عليه فـي هـذا المسـتند؛ أو إذا كانـت المعلومـات أو البيانـات غيـر صحيحـة أو تنتهـك القانـون المعمـول بـه فـي دولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة.
- . فـي فـروع البنـك التـي لا يتوفـر فيهـا قسـم خـاص بالسيدات، يتـم التحقـق مـن هـويـة المنتقبات وذلـك مـن خـلال التحقـق مـن الوجـه مقابـل بطاقـة الهـويـة الرسـمية. وفـي حـال عـدم إمكانيـة تطبيـق ذلـك، يمكـن للسـيدات أن تتوجـه إلـى أقـرب فـرع / قسـم الجوهـرة للتحقـق مـن الهـوــة.
- . أصحاب الهمم: في حالة إصابة المتعامل بإعاقة بصرية، يجب أن يرافق المتعامل شاهدًا مختارًا يتمتع بالكفاءة والقدرة على القراءة والكتابة. إذا كان المتعامل يعاني من إعاقة بصرية أو سمعية أو لسانية، يتم مرافقته من قبل شاهد يتم تعيينه من قبل المحكمة. لن يتحمل البنك أي مسؤوليات في حالة رغبة المتعامل الكفيف في استخدام ختم التوقيع الخاص به.

- 10. The Customer understands and agrees that the Bank is not responsible for the financial losses due to the error or omission from the Customer's side in providing incorrect or incomplete information.
- 11. The Customer understands and agrees that after the completion of the transaction in the Bank's system, the Bank will not be able to cancel the transaction; hence this transaction will have a possible impact of fluctuations in exchange rates incase if the Customer decides to cancel the request.
- 12. The Customer should present original and valid Emirates ID/passport, where applicable, for identity verification as per the Bank's policy.
- 13. The Customer must ensure his/her availability to answer the phone calls for the callbacks; if applicable, the Bank shall use the registered contact number in the Bank's records for such callbacks.

I/We understand and accept the charges applicable for this service as per the bank's schedule of charges (available on the banks website at the following link:

www.dib.ae/schedule-of-charges

12. يجب على المتعامـل تقديـم هويـة / جـواز سـفر أصلـي وسـاري المفعـول، مـتـى اقتضـى الأمـر، للتحقـق مـن هـوية المتعامـل وفقًا لسباسـة البنـك.

10. يفهـم المتعامـل ويوافـق علـى أن البنـك غيـر مسـؤول

11. يفهم المتعامل ويوافق على عدم إمكانية البنك مين

عن الخسائر المالية الناجمـة عن الخطـأ أو الإغفـال مـن

جانب المتعامل عند تقديمه معلومات غير صحيحة أو

إلغاء المعاملة بعد إتمامها في نظام البنك؛ وعليه قد

تتأثر هـذه المعاملـة بالتقلبـات فَّـى أسـعار الصـرف إذا قـرر

13. يجب على المتعامل التأكد من تواجده للرد على المكالمات الهاتفية لطلب معاودة الاتصال؛ متى اقتضى الأمر، ويفهم المتعامل بأن البنك سيستخدم أرقام الاتصال المسجلة في سجلات البنك لطلبات معاودة الاتصال.

انــا / نحــن نفهــم ونوافـق علــى المصاريـف المســتحقة لهــذه الخدمـة طبقـا للائحـة المصاريـف الموجـودة علــى الرابـط التالى: www.dib.ae/schedule-of-charges

How to complain to us?

- Any branch
- If assigned to your bank account, your dedicated relationship manager
- Phone Banking (+971 4 609 2222)
- · Internet and Mobile Banking
- E-mail: Contactus@dib.ae
- Our Website Complaint Form
- By post: Complaints Management Unit, Dubai Islamic Bank, PO Box 1080, Dubai, UAE.

We will acknowledge your complaint within 2 business days and strive to respond to your complaint within an estimated average of 5 business days.

کیف تقدم شکوی لنا؟

غير كاملـة.

المتعامل إلغاء الطلب.

- أى فرع من فروع البنك
- مدير العلاقات المخصص لك (في حال تعيينه بشكل خاص لحسابك المصرفي)
 - · الهاتف المصرفى (2222 609 4 971+)
 - الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك
 - البرید الالکترونی: Contactus@dib.ae
 - ملء نموذج شكوى عبر موقعنا الالكترونى
- عن طريق البريد: وحدة إدارة الشكاوى، بنك دبي الإسلامي، صندوق بريد 1080، دبي، الإمارات العربية المتحدة

سـوف نطلـع علـی شـکواك خـلال يومـي عمـل وسنسـعی جاهـدیـن للـرد علـی شـکواك فـی غضـون 5 أیـام عمـل.

| توقیع المتعامل: Customer's Signature : | Customer's Signature : | | توقیع المتعامل: |
|--|------------------------|--|-----------------|
|--|------------------------|--|-----------------|

| For Dept. / Branch use | | | لا ستخدام الإدارة/الفرع |
|------------------------|---------------|-------------|-------------------------|
| Receipient Signature | توقيع المستلم | Checked by | تمت المراجعة بواسطة |
| | | | |
| Name : | الاسم: | Name : | الاسم: |
| | | | |
| | | | |
| Signature : | التوقيع: | Signature : | التوقيع: |
| | | | |
| Authorised Signature : | | | توقیـع الـمســـؤول : |

For general queries,